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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 026-02/21-01/22 
URBROJ: 2170-01-09-10-21-14 
Rijeka,  14. 4. listopada 2021. godine 

 

 
ZAPISNIK 

S 26. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 20. rujna 2021. godine, s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marino Srdoč Prpić, predsjednik VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč Prpić. 
 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

Dnevni red: 
1. Programi rada za 2022. godinu 
2. Pristigli dopisi 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči Marino Srdoč Prpić kaže da je u dogovoru sa ravnateljicom Direkcije 
za mjesnu samoupravu na njemu zamolbu potvrdio prijedlog da se proračun programa smanji 
2.000,00 kn predviđenih donacija zbog realnijeg prikazivanja proračunskih troškova. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, prijedlog je jednoglasno usvojen 
 
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči Marino Srdoč Prpić izvještava članove vijeća da je pristiglo još 
nekoliko zamolbi koje su uputili građani a koje bi po svojoj tematici i obujmu spadali pod potencijalne 
komunalne prioritete. Predlaže vijećnicima da se učini nadopuna liste prijedloga komunalnih 
prioriteta za 2022. godinu. Vijećnici jednoglasno podržavaju njegov prijedlog. 
Zaključak: 

 Jednoglasno je usvojena sljedeća lista nadopune prijedloga komunalnih prioriteta  
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Prijedlog 

redni 

broj 

Naziv  

 
115 

Asfaltiranje prilaznog puta - Diraki 6 

 
116 Postavljanje usporivača prometa prije i nakon pješačkog kod crkve, Marije Grbac 62 

 
117 

Prometni trokut sa svjetlosnom signalizacijom na pješačkom prijelazu kod crkve, 
Marije Grbac 62 

 
118 Postava usporivača prometa kod Brodokomerca, Miroslava Krleže 16 

 
119 Asfaltiranje bijelog puta Diraki 9a 

 
120 Postava stupića na nogostup u ulici Tina Ujevića od kč.br. 33 do 47 

 
121 

Postava javne rasvjete u ulici Ante Modrušana od 30 A do 30C 

 
 
 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči Marino Srdoč Prpić upoznaje vijeće sa pozivom gospođe Kljun koja 
kaže da buka koju stvara firma Pert noću i danju onemogućava normalan život u susjedstvu. 
Zamolba je upućena na komunalno redarstvo koje je odgovorilo da buka ne spada pod nadležnost 
njihove direkcije nego upućuje da se to prijavi Sanitarnoj inspekciji koja djeluje pri Državnom 
inspektoratu, dok je za remećenje javnog reda i mira nadležna policija. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik Vijeća MO upoznaje članove vijeća sa dopisom gospodina Džombe koji se žali na 
novonastalu situaciju gdje naši sugrađani iz auta bacaju smeće prema, oko i u kontejnere blizu 
njegove kuće koji se nalaze na privatnoj čestici uz cestu pored raskrižja sa A.B. Šimića. U blizini je 
zbog učestalog infektivnog otpada uočena pojačana pojava glodavaca. Građanin kaže da svaka 2 
dana čisti oko kontejnera. Dopisom se traži premještaj kontejnera sa privatne parcele, redovno 
interventno čišćenje uokolo kontejnera te deratizaciju. Dopis je proslijeđen nadležnim službama. 
Povratna informacija od KD Čistoća kaže da su stava da kontejneri trebaju ostati na toj poziciji. 
Nadležna osoba Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti naložila je deratizaciju. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
Predsjednik Vijeća MO upoznaje članove vijeća sa dopisom gospodina Živkovića koji upozorava na 
prometnu situaciju kod dječjeg igrališta u ulici Dobriše Cesarića, predlaže da se ocrta pješački 
prijelaz, stavi oznaka zabrane parkiranja na dijelu gdje je napravljen spust za invalidsku rampu te 
postave ležeći policajci. Vijećnici kažu da su i ove godine u okviru prijedloga komunalnih prioriteta 
za 2022. godinu dali prijedlog da se postave ležeći policajci u tu ulicu. Odgovor će doći u zbirnoj 
tablici krajem studenog, početkom prosinca. Tada će se ukoliko nadležne službe to odobre u okviru 
financijskih mogućnosti vršiti odabir prijedloga koji će se realizirati.  
Zaključak: 
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 Nadležnim službama uputiti će se podsjetnik da se iz redovnih sredstava održavanja 
ocrta pješački prijelaz u ulici Dobriše Cesarića kod dječjeg igrališta kod invalidske 
rampe 

 
 
Predsjednik kaže da je stigao novi dopis gospođe Poljak kojim se dalje razmatra potreba za zaštitom 
drvena na parkingu ulice Mate Lovraka.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, uputiti će se dopis Odjelu za komunalni sustav 
sa upitom da predlože tehničko rješenje 

 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznaje članove vijeća sa prispjelim dopisom Odjela za urbanizam 
kojim se traži očitovanje vijeća da li će se privoditi zemljište trajnoj namjeni tj uređivati gradsko 
zemljište kod Markovići 20/2 jer su zaprimili zahtjev za zakup te čestice. Vijećnici se slažu da nemaju 
namjeru privoditi zemljište trajnoj namjeri jer se nalazi između stambenih objekata i bilo bi 
neprikladno za društvenu namjenu (igralište za djecu, parkić za pse i sl). 
Zaključak: 

 Vijeće ne vidi zapreke da se zemljište kod Markovići 20/2 da u zakup po upitu Odjela 
za urbanizam 

 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznaje članove vijeća sa prispjelim dopisom gospodina Šimunovića 
kojim se traži uređenje derutnih stepenica koje spajaju ulice Andrije Mohorovičića i Dinka Šimunovića 
te su jedini izlaz na cestu prema autobusnoj stanici, školi, društvenim sadržajima. Stepenice su 
izrazito derutne i bez rukohvata, zarasle sa raslinjem te su uočeni na njima glodavci. Kada je zadnji 
put Vijeće MO Srdoči pokušalo nešto napraviti vezano uz njih odgovor od nadležnih službi Odjela 
za komunalni sustav je bilo da se nalaze na privatnom terenu i da nije moguća intervencija u njih. U 
Odjelu urbanizma u jednom od slojeva prikazan je grafički prikaz spoja ove dvije ceste preko prostora 
sadašnjih stepenica sa nadvožnjakom. 
Zaključak: 

 Uputiti će se zajednička zamolba Odjelu za komunalni sustav i Odjela za urbanizam 
kojom se moli koordinacija u vezi ovog problema 
 

 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznaje članove vijeća sa prispjelim dopisom gđe Girotto koja traži 
od MO da joj osigura noćni i dnevni mir, tiše boravljenje djece u dječjem parku ispod zgrade Srdoči 
57, da se zabrane noćna druženja tinejžera u parkiću, bolja kvaliteta zraka u naselju, zabranu 
boravljenja pasa u dječjim parkićima, zabranu obavljanja nužde pasa na travnatim površinama, 
zabranu ostavljanja hrane za životinje lutalice i drugo. 
Zaključak: 

 ponovo će se od nadležnih službi tražiti postavljanje malih kanti sa vrećicama za pasji 
izmet na početak ceste D233, postavljanje table sa izvatkom kazne za nesavjesne 
vlasnike pasa, oprati cestu D233 i dr 

 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznaje članove vijeća sa prispjelim dopisom gospodina Uzelca koji 
moli hitno orezivanje kupine i drugog zelenila koje izlazi na cestu kod Murini 18. Na tom dijelu cesta 
je izrazito uska, nema nogostupa te su usljed dvosmjerne vožnje pješaci u nezavidnoj situaciji. 
Gospodin navodi da je sam godinama orezivao to zelenilo ali da više ne može i traži da to Grad 
oreže. Zamolba je poslana komunalnom redaru koji je ustvrdio da navedeno zelenilo spada pod 
cestu te je dao nalog firmi Rijekapromet da ga sukladno svojoj nadležnosti ukloni. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
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Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznaje članove vijeća sa prispjelim dopisom gospođe Soldan koja 
ukazuje na nisku žičanu ogradu pored nogometnog igrališta u unutrašnjosti školskog okoliša koja je 
pokidana. Predsjednik je odgovorio da to na žalost nam nije dozvoljeno intervenirati jer spada pod 
školsko dvorište tj okoliš škole i Odjel za školstvo. Također je upoznao gđu sa namjerom Vijeća i 
pregovorima sa Odjelom za komunalni sustav da se dopsuti Vijeću da u sklopu komunalnih prioriteta 
financira visoku žičanu ogradu koja ide oko cijelog igrališta i zatvara cijeli prostor prema cesti. Prva 
procjena potencijalnog troška zamjene te ograde je oko 100.000,00 kn.  
Zaključak: 

 Upućuje se stranka da sugerira školi da zajedno sa korisnicima nogometnog igrališta 
organizira zamjenu mreže 

 
 
 
Predsjednik vijeća kaže da smo imali upit gđe Kalem kojim se traži uređenje kružnog toka. 
Odgovoreno joj je da je vijeće predložilo uređenje u okviru komunalnih prioriteta za 2022. godinu pa 
ćemo vidjeti što će nam nadležne službe odgovoriti.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik vijeća informira vijeće o prispjelim primjedbama građana koji viđaju kamper na 
parkiralištu iza škole sa ljudima koji tamo povremeno žive. Navezano na ovaj problem kontaktiran je 
komunalni redar koji je rekao da oni odu kada on dođe ali se ponovo vrate i da taj problem pravno 
spada pod turističku inspekciju.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
AD 3 
Predsjednik vijeća informira članove vijeća o novonastaloj situaciji izdvojene školske učionice. 
Naime da bi OŠ Srdoči mogla djelovati u 1 smjeni a zbog potrebe za proširenim prostornim 
kapacitetima zbog epidemioloških razloga, škola je postigla dogovor sa župom te se vjeronaučna 
učionica u okviru obližnje župe koristi kao školska učionica. Ovu učionicu  fazno u izmjenama od 2 
mjeseca u kontinuitetu koriste učenici razrednih odjeljenja 4 razreda. Prelazak ceste na pješačkom 
prijelazu kod crkve već je više roditelja opisalo kao rizično i opasno. Pješački prijelaz se nalazi na 
prijevoju, nema dobru preglednost te je smješten na dionici gdje se izuzetno brzo vozi. Cijelo vijeće 
se upustilo u diskusiju o hitnoći i neophodnosti podizanja stupnja pješačke sigurnosti na ovom 
prijelazu. Predsjednik kaže da se hitno pošalje dopis stručnim službama kojim se traži taksativno 
dolje navedeno. Vijećnik Robert Urek, član Odbora za promet Grada Rijeke, predlaže da se pošalje 
dopis i na Odbor kako bi se i sa te strane ukazalo na potrebu intervencije na tom pješačkom prijelazu. 
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis Odjelu za komunalni sustav Grada Rijeke, Odboru za promet Grada 
Rijeke, stručnoj službi Rijekapromet, Odjelu za školstvo Grada Rijeke, Župi sv. Križa i 
Osnovnoj školi Srdoči sa zamolbom da se intervenira da se hitno iz redovnih 
sredstava Grada Rijeke postavi natpis „škola“ sa obije strane pješačkog prijelaza kod 
Marije Grbac 62 (župna crkva), iscrta horizontalna oznaka na tlu, postavi prometni znak 
– vertikalna signalizacija nailaska na zonu škole, postave usporivači prometa ili bilo 
koja fizička prepreka koja bi usporila promet (u ravnini sa spomenikom) te da se na 
druge dodatne načine koje stručne službe smatraju prikladnim obilježi zona škole 

 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči podsjeća članove vijeća da ostaci izgorenih plastičnih kontejnera za 
smeće još uvijek nisu očišćeni nakon požara u prvom dijelu godine na autobusnom okretištu u ulici 
Mate Lovraka. Traži da se zatraži od komunalnog redara da kazni KD Čistoću zbog nereagiranja na 
nered na javnoj površini. 
Zaključak: 

 Uputiti će se komunalnom redaru zahtjev da kazi KD Čistoću zbog nesaniranja 
izgorene plastike kontejnera za smeće na autobusnom okretištu u ulici Mate Lovraka  
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Član vijeća Robert Urek kaže da se ne slaže sa zahtjevom vijeća da se kažnjavaju vozači koji 
parkiraju automobile na slijepom odvojku ulice Srdoči prema vrtiću. Kaže da su cijeli Srdoči ovako 
naparkirani i da kažnjavanje ne bi smjelo biti selektivno. Zamjenica predsjednika Filipa Capan kaže 
da se tamo nalazi vrtić. Predsjednik vijeća kaže da je mjesni odbor samo 3 puta do sada tražio 
kažnjavanje u ovoj ulici i svaki put na zahtjev stanovnika a ne samoinicijativno.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

Član vijeća Robert Urek kaže da će se u zgradi Rijekaprometa u kojoj je i mjesni odbor otvoriti 
zubarska ordinacija od Doma zdravlja. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 19:56 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 
 
 

 

Zapisničar – referent za 

mjesnu samoupravu: 

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč Prpić 

 


